



RUE BRUCHESI

(Effacement de ligne homologuée
(coté Est) de la rue Notre-Dame en allant vers le nord,
dans le quartier St. Antoine de la Cité de Montréal).

AVIS PUBLIC

AVIS PUBLIC est par les présentes donné que la Cité de Montréal, par ses conseils et procureurs soussignés, présentera une requête à la Cour Supérieure du District de Montréal, dans la Province de Québec, siégeant comme division de pratique, en la chambre No 31, au palais de justice de cette cité, mardi, le onzième jour d'avril prochain, à dix heures et demie de l'avant-midi ou aussitôt que conseil pourra être entendu, pour demander que le plan homologué du quartier Saint-Antoine de ladite Cité soit modifié en effaçant la ligne homologuée sur le côté Est de la rue Bruchési, de la rue Notre-Dame en allant vers le Nord, tel qu'indiqué sur le plan qui sera produit avec ladite requête.

L.-J. ETHIER,
J.-L. ARCHAMBAULT,
Procureurs de la Cité de Montréal.

HÔTEL DE VILLE,
Montréal, 15 mars, 1905.



PROCLAMATION

QUARTIER DUVERNAY

ATTENDU que, ce 18ème jour de mars courant, la nomination des candidats pour la charge d'échevin No 1, du quartier Duvernay de cette Cité, a eu lieu au bureau du greffier de la Cité, à l'Hôtel de Ville, suivant la loi;

Attendu qu'à ladite nomination, un seul candidat a été proposé, savoir: Elie Major, tailleur de pierre, 30, rue Brébeuf;

J'ai proclamé ledit candidat pour ladite charge No 1 du quartier Duvernay, savoir: Elie Major, dûment élu échevin pour ladite charge.

RENE BAUSET,
Officier-Rapporteur.

BUREAU DU GREFFIER DE LA CITÉ,
HÔTEL DE VILLE,
Montréal, 18 mars, 1905.



BRUCHESI STREET

(Erasure of homologated line (east side)
from Notre Dame Street northwards, in the St. Antoine,
Ward of the City of Montreal).

PUBLIC NOTICE

PUBLIC NOTICE is hereby given that the City of Montreal will, by and through their undersigned Attorneys and Counsel, present to the Superior Court for the District of Montreal, in the Province of Quebec, sitting as Practice Division, in Room No. 31, at the Court House of this City, on Tuesday, the Eleventh Day of April next, at half-past ten of the clock in the forenoon, or as soon as Counsel can be heard, a petition asking that the homologated plan of the St. Antoine Ward, of the said City, be modified by erasing the homologated line on the East side of Bruchési street, from Notre-Dame street northwards, as indicated on the plan to be filed with said petition.

L. J. ETHIER,
J. L. ARCHAMBAULT,
Attorneys for the City of Montreal.

CITY HALL,
Montreal, 15th March, 1905.



PROCLAMATION

DUVERNAY WARD

WHEREAS, this 18th day of March instant, the nomination of candidates for the office of Alderman No. 1 of the Duvernay ward of this City was held at the City Clerk's office, in the City Hall, in accordance to law;

Whereas, at said nomination, only one candidate was proposed, namely, Elie Major, stone cutter, 30 Brébeuf street;

I did proclaim the said candidate for the said office No. 1 of the Duvernay ward, namely, Elie Major, duly elected Alderman for the said office.

RENE BAUSET,
Returning-Officer.

CITY CLERK'S OFFICE,
CITY HALL,
Montreal, 18th March, 1905.